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Több debütáláson is túl van a Lencse Zoltán – Ho auer Tamás páros a hétvégi FRT futam kapcsán, hiszen új 
csapatban és számukra új versenyen indultak. A terv alapján Kiss Viktor Mitsubishijével indultak volna, de 
Burkus Egon felajánlotta a lehetőséget a Lotussal való indulásra is.

Februárhoz képest elképesztően szép idővel ajándékozták meg az égiek a kiskunlacházi leszállópályára kilátogató Februárhoz képest elképesztően szép idővel ajándékozták meg az égiek a kiskunlacházi leszállópályára kilátogató 
népes induló sereget, hiszen a nevezők száma 140 körül volt. A nap végére kissé megerősödő szél se vette el a 
csapat jó hangulatát, mert volt mire figyelni. Komoly kis verseny volt ez, ahol semmi csúszás vagy komplikáció nem 
nehezítette a verseny menetét.

A Maxx Race Team első közös fellépésén Viktor autójának 
beautózása volt az első feladat, sajnos ez nem ment 
zökkenőmentesen, mert akadt némi hajtás gond az autóval, 
amit a csapat szépen korrigált. Aztán jött ismét a Lotus, ahová 
első körre Kiss Viktor ült a jobb egybe, majd végre 
Ho auer Tomi is elfoglalhatta a navigátori pozícióját, bár azt 
el lehet mondani, hogy ezt a Lotust nem két személyes el lehet mondani, hogy ezt a Lotust nem két személyes 
versenyzésre tervezték…

Lencse Zoltán: „Jó kis verseny volt ez, nem volt semmi 
csúszás, rengeteg induló volt és az idő is nagyon szép volt. 
Azt terveztük, hogy Viktor Mitsubishijével indulunk ma, de 
Burkus Egon ismét elhozta és felajánlotta a Lotust. Érdekes 
volt száraz körülmények között vezetni a Lotust, de nagyon 
élveztem. Viktor autója is jó volt, bár nagyon sokat élveztem. Viktor autója is jó volt, bár nagyon sokat 
dolgoztunk, azon, hogy milyen gumi lenne jó ide, mert 
többször is csúszkált az autó. Összegezve a szombati 
napunkat, jó hangulatú versenyünk volt az elő közös Maxx 
Race-es versenyen.”

Ho auer Tamás: „Érdekes volt a Lotusba beülni, hiszen 
nagyon máshol van benne minden, mint az EVO-ban és nem 
is nagyon fértünk el benne, azt nem mondhatom, hogy is nagyon fértünk el benne, azt nem mondhatom, hogy 
kényelmes lenne így kettesbe, de jó érzés volt ülni benne. 
Aztán jött Viktor autója és végre minden a helyén volt, idén 
először tudtunk menni Zolival közösen és már nagyon 
hiányzott. Kellemes kis szombaton vagyunk túl és tetszett a 
verseny is.”

Következő fellépés a Covasna Winter Rally lenne, de 
még nem tudni, hogy meg lesz-e tartva a verseny…még nem tudni, hogy meg lesz-e tartva a verseny…


